

supereal.

rented.

Lux.-Limpertsberg

apartment

28 m²

This stunning high-end furnished studio in Limpertsberg has been rented!

Located in a recent high-standard residence and covering an area of ± 28 sqm, this beautiful studio offers an entrance with wardrobes, a fully equipped kitchen open to a nice living area, and a shower room with toilet.

Additional amenities include a cellar and a shared laundry room.

With immediate access to the city center, shops and restaurants, parks, and bus and tram lines connecting the Kirchberg neighborhood to the train station, the rue Alfred de Musset in Luxembourg is a prime location.

If you need any further information or an estimate of your property, feel free to contact our great team! Supereal. smart real estate services.

Ce magnifique studio meublé aux prestations haut de gamme à Limpertsberg a été loué !

Au sein d'une résidence récente de haut standing et d'une superficie de ± 28 m², il comprend une entrée avec placards, une cuisine équipée ouverte sur une belle pièce de vie ainsi qu'une salle de douche avec wc.

S'y ajoutent une cave et une buanderie en sous-sol.

À proximité directe du centre-ville, des commerces et restaurants, de parcs mais aussi des lignes de bus et du tram reliant le quartier Kirchberg et celui de la gare, la rue Alfred de Musset à Luxembourg est une localisation privilégiée.

Pour plus de renseignements ou une estimation de votre bien, n'hésitez pas à contacter notre super équipe ! Supereal. smart real estate services.

reference : r_wei_22127 / year of construction : 2022 / cpe : aa

/ 1 bathroom(s)

rented.



rented.









supereal.

smart real estate services

+352 26 26 26 66

hello@supereal.lu

55 rue de la vallée

L-2661 Luxembourg